


# CLASSIC DRIVER



## 1989 Ferrari Testarossa

Price	<b>USD 87 426</b> EUR 79 500 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1989	Interior colour	Black
Mileage	70 000 km / 43 496 mi	Condition	Original condition
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	2	Fuel type	Petrol
Performance	390 PS / 287 kW / 385 BHP	Exterior colour	Red
Drivetrain	2wd	Car type	Coupé
Interior type	Leather	Exterior brand colour	rosso corsa

### Description

It is the symbol and icon of the year eighties, with its breathtaking lines and performance. The Ferrari Testarossa was designed by Pininfarina and built in Maranello, Italy between 1984 and 1991. This one was built in 1989 and is in very good original condition. Paint, interior, fittings etc. are perfect. Comes in color "Rosso Corsa" combined with black leather interior. The car has the original 4.942 cc V12 engine that delivers 390 hp and manual five-speed gearbox. It has now driven almost 70.000 km. Service log book present, registered in Belgium. In short, an optically and technically perfect Ferrari Testarossa and an excellent investment.

Further details and information certainly on request.

Es ist das Symbol der achtziger Jahre, mit seinen atemberaubenden Linien und Leistungen. Der Ferrari Testarossa wurde von Pininfarina entworfen und zwischen 1984 und 1991 in Maranello, Italien gebaut. Dieser Wagen wurde 1989 gebaut und befindet sich in einem sehr guten Originalzustand. Farbe, Interieur, Armaturen etc. sind perfekt. Kommt in der Farbe "Rosso Corsa" kombiniert mit

schwarzem Leder Interieur. Das Auto hat den originalen 4.942 ccm V12 Motor, der 390 PS und ein manuelles Fünfganggetriebe. Fast 70.000 km. Servicebuch vorhanden, in Belgien registriert. Kurzum, ein optisch und technisch perfekter Ferrari Testarossa und eine hervorragende Investition. Weitere Details und Informationen auf Anfrage.

Classics2drive

*Classics2drive*

**Title** Ms

**First name** Sandra

**Last name** Hermesen Kowalski

Brugge, Belgien

8000Brügge

Belgium

**Phone** +32-485442410

**Fax** +32-50688057

<http://www.classics2drive.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/ferrari/testarossa/1989/527040>

© Classic Driver. All rights reserved.